

## 城巴風暴期間特別服務通告 (發布：9 月 22 日 2310)

隨著超強颱風樺加沙逐漸逼近本港，城巴風暴期間服務安排如下：

因應天文台公布將於周二（9 月 23 日）下午 2 時 20 分改發八號信號，城巴將於周二中午過後視乎需求加密巴士班次，以便利市民盡快由工作場所返回住所。城巴預計，周二大部份日間服務將維持至約下午 4 時 20 分，隨後有序暫停。來往港珠澳大橋香港口岸及欣澳站的 B5 號線將於下午 3 時起因應港珠澳大橋關閉暫停服務。在八號信號期間，城巴 B3X、B7（只提供粉嶺站來往香園圍口岸服務）及 S1 號線將維持有限度服務。

此外，因應教育局宣布周二（9 月 23 日）及周三（9 月 24 日）學校停課，城巴的常規學校路線將於上述日子暫停服務，部分路線學校班次暫停；「觀光城巴」開篷觀光巴士路線亦將於周二及周三暫停服務。

考慮到超強颱風可能對公共服務造成影響，城巴各部門已提前部署並制定服務調整預案，包括在主要車廠加強防風防水浸措施、加固主要巴士站設施、安排巴士停泊於安全位置，以及提前啟動颱風資訊發放渠道。城巴呼籲乘客留意電台、電視台、城巴網站、手機應用程式及社交媒體所發布的服務資訊，乘客亦可運用城巴網站及手機應用程式查詢各路線的最新服務情況。

### 下列路線於周二（9 月 23 日）及周三（9 月 24 日）暫停服務

常規學校路線	3A、19P、23B、40P、73P、81A、82S、85A、85P、90C、91A、93、93A、93C、95P、702A 及 702S
觀光城巴路線	H1、H1S、H2、H2K、H3、H4

## Citybus Special Service Announcement (Issued at 2310, 22 SEPT)

As Super Typhoon Ragasa gradually approaches Hong Kong, Citybus special service arrangements are as follows:

In response to the Hong Kong Observatory's announcement that Gale or Storm Signal No.8 will be issued at 2:20 pm on Tuesday (23 September), Citybus will closely monitor demand and enhance service frequency to facilitate our customers' commutes from their workplaces to home as quickly as possible. We anticipate that most daytime services will operate until about 4:20 pm on Tuesday, after which most of our services will be suspended in an orderly manner. Particularly, Route B5 which connects the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Hong Kong Port and Sunny Bay Station will suspend services starting at 3:00 pm due to the temporary closure of the bridge. During the Gale or Storm Signal No.8, Citybus Routes B3X, B7 (offering trips between Fanling Station and Heung Yuen Wai port only) and S1 will offer limited services.

Additionally, following the Education Bureau's announcement of school closures on Tuesday (23 September) and Wednesday (24 September), our regular school routes will be suspended during these dates. Some school services on our regular routes will also be suspended. Furthermore, the "Hong Kong City Sightseeing" open-top tours will be suspended for both days.

Citybus has proactively implemented measures and developed service adjustment plans in anticipation of the super typhoon's impact on public services. All departments have enhanced their response strategies, including strengthening wind and water resistance measures at major depots, reinforcing key bus stop facilities, arranging for buses to be parked in safe locations, and activating channels for disseminating typhoon information in advance. We encourage our customers to stay tuned for service updates released through radio, television, the Citybus website, mobile app and our social media channels. Customers can also use the Citybus website and mobile app to access the latest service information for each route, ensuring a smooth travel experience.

Routes will be temporarily unavailable for service on Tuesday (23 September) and Wednesday (24 September)

Regular School Routes	3A, 19P, 23B, 40P, 73P, 81A, 82S, 85A, 85P, 90C, 91A, 93, 93A, 93C, 95P, 702A, 702S
Hong Kong City Sightseeing Tours	H1, H1S, H2, H2K, H3, H4